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ZAPISNIK 

SA 16. SJEDNICE VMO OREHOVICA 
 

16. sjednica VMO Orehovica održana je 21. srpnja 2020. (utorak) s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Orehovica,  Kalina 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

-  Ružica Balaban, predsjednica VMO 
-  Valentina Vlah, zamjenica predsjednice VMO 
-  Božo Pavlović, član VMO 
-  Hava Odobašić, tajnica MO na zamjeni 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

-  Dajna Jogan, članica VMO 
-  Saša Novalić, član VMO 

 
Usvajanje zapisnika sa 15. sjednice VMO Orehovica od 23.06.2020. 
 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Orehovica, Ružica Balaban i predložila sljedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
     

1. Osvrt na program „Birajmo najljepšu okućnicu“ 
2. Razno 

 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD1 
 
Predsjednica Vijeća, Ružica Balaban, osvrnula se na realizaciju programa „Birajmo najljepšu 
okućnicu“, čija se završna proslava održala u četvrtak, 9. srpnja 2020. u velikoj sali Doma na 
Orehovici. Tada su i dodijeljene nagrade vlasnicama triju najljepših okućnica (poklon bonovi za 
kupnju cvijeća i ukrasnog bilja u rasadniku tvrtke Parkovi plus d.o.o.) te priznanja i nagrade 
(simpatična pregača i slatki poklon paket) svim učesnicima. Izvijestila je prisutne da je jako 
zadovoljna realiziranim programom i da je ove godine sudjelovalo 16 stanovnica Orehovice koje su 
tijekom lipnja prijavljivale svoje okućnice. Nakon prikupljanja fotografija okućnica svih prijavljenih, 
formiran je žiri koji je izabrao tri najljepše okućnice. Također je istaknula kako su pokloni oduševili 



  

sve nagrađene gospođe. 
Zamjenica predsjednice, Valentina Vlah, mišljenja je da su sve sudionice trebale dobiti jednaku 
nagradu jer je svaka okućnica bila posebna na svoj način. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje dobivene informacije. Zadovoljni su provedenim 
programom, ali će razmisliti o drugačijem načinu nagrađivanja učesnika za sljedeću godinu.  
 
 
 
AD2 
 
Predsjednica VMO obavijestila je prisutne o pristiglom dopisu mještanke Orehovice u kojem se žali 
na ruševnu kuću u blizini škole sa koje padaju komadi građevinskog materijala te na gusto zelenilo 
u pothodniku prema Koporovu.  
 
Zaključak: Vijećnici su navedeno primili na znanje. Što se tiče ruševine, poslat će se dopis 
nadležnim službama. Za zelenilo u pothodniku već je poslan dopis nadležnim službama na 
kojeg do dana ove sjednice još nije stigao odgovor pa će se poslati požurnica. 
 
Predsjednica VMO obavijestila je prisutne o žalbi stanarke ulice Balde Fućka na vibro trake 
postavljene prošle godine. Gospođa se žali da automobili velikom brzinom prelaze preko njih te 
time stvaraju buku koja im ometa odmor i san. Iz tvrtke Rijeka promet d.d. stigao je odgovor da se 
predmetne vibro trake ne mogu postaviti na drugu lokaciju radi blizine zavoja. Jedino rješenje je 
njihovo potpuno uklanjanje, što u trenutnoj situaciji nije prihvatljivo. 
 
Zaključak: Vijećnici su navedeno primili na znanje. 
 
Predsjednica VMO obavijestila je prisutne o žalbi mještanke Orehovice na razbijenu šahtu u 
Grobničkoj cesti iz koje su izlazili glodavci. Predmetna šahta je, nakon poslanog dopisa nadležnim 
službama, u rekordnom roku sanirana te više ne predstavlja ugrozu mještanima. 
 
Zaključak: Vijećnici su navedeno primili na znanje. 
 
Tajnica je obavijestila prisutne da još nije stigao odgovor nadležnih službi na žalbu mještana 
Orehovice zbog stalnog odlaganja otpada pored spremnika za otpad u ulici Petorice strijeljanih. 
 
Zaključak: Vijećnici su navedeno primili na znanje. Poslat će se ponovo dopis sa molbom za 
što hitniji odgovor. 
 
 
 
 
  

Sjednica je završila u 19:00 sati. Ovaj se zapisnik sastoji od  dvije (2) 
stranice. 

 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

Hava Odobašić 

 
Predsjednica VMO Orehovica: 

Ružica Balaban 

   


